

聯合書院院務委員及院系聯絡人午宴 3/11/2009 Luncheon for United College Fellows and College Coordinators



院長馮國培教授假文怡閣設宴招待書院院務委員及院系聯絡人，共同商議如何加強對學生的關顧。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a luncheon for fellows and college coordinators at the Staff Common Room to discuss on ways to improve pastoral care to students.

中大校友到訪書院 4/11/2009 CUHK Alumni Visited United College

香港中文大學校友會德州分會會長王植頤校友(新亞/66/植物;中)及王夫人(右二)到訪書院，與本院校董暨校友會副會長何萬森先生(最左)、校友事務處處長楊如虹女士(左二)及院務主任李雷寶玲女士(最右)合照留念。王校友為聯合書院前成員書院華僑工商學院院長王淑陶教授之子。



Mr and Mrs Wong Jick-ye, President, Alumni Association of the Chinese University of Hong Kong (Texas Chapter) (NA/66/BOT; centre and second from right) visited United College. They posed a group photo with Mr Ho Man-sum, College Trustee and Vice President of United College Alumni Association (far left), Ms Antonia Y H Yeung, Director, Alumni Affairs Office (second from left) and Mrs Christina Li, College Secretary. Mr Wong is the son of Professor Wang Shu-tao, President of Wah Kiu College of Engineering and Commerce, one of the five member colleges of United College.

聯合書院岑才生學長計劃十周年慶典暨第十屆迎新晚會 5/11/2009 United College Shum Choi Sang Mentorship Programme 10th Anniversary cum Inauguration Dinner



校董會主席岑才生先生、校友會永遠榮譽會長張煊昌博士、校友會會長殷巧兒女士、院長馮國培教授與一眾嘉賓主持切餅(左圖)、鳴放花炮(中圖)及祝酒儀式(右圖)，慶祝計劃成立十周年。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of Board of Trustees; Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of Alumni Association; Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association; Professor Fung Kwok-pui, College Head, and other guests officiated the cake cutting ceremony (photo on left), gunned the crackers (photo in the middle) and drank a toast (photo on right) to celebrate the 10th anniversary of the Programme.



為答謝多位連續服務五年及十年的學長，校友會永遠榮譽會長張煊昌博士(左圖，右三)及校董會主席岑才生先生(右圖，右五)分別向他們頒發水晶紀念座。

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of Alumni Association (left photo; third from right) and Mr Shum Choi-sang, Chairman of Board of Trustees (right photo; fifth from right), presented souvenirs to mentors who have supported the programme for five and ten consecutive years respectively.



歷屆及本屆學長及學員與嘉賓大合照。

A grand group photo of guests, former and current mentors and mentees.